



认证证书 / CERTIFICATE

由 ECOCERT S.A. - BP 47 - L' ISLE-JOURDAIN - France 签发的书面证明

Documentary evidence delivered by ECOCERT S.A. - BP 47 - L'ISLE-JOURDAIN - FRANCE
0074 认可，可从事产品和服务的认证工作。可以在网站 www.cofrac.fr 上查询认可的场所和范围的列表。

Based on the EOS certification program in force

Accreditation by COFRAC # 5-0074 for Certification of Products and Services. List of accredited sites and scopes available on www.cofrac.fr

本文件证明以下操作者：

This document confirms that the operator hereafter:

河北吉藁化纤有限责任公司.

HEBEI JIGAO CHEMICAL FIBRE CO.,LTD.

东宁路2号 - 石家庄市藁城区 - 河北省 - 中国

No.2 Dongning Road - GAOCHENG DISTRICT, SHIJIAZHUANG CITY - HEBEI PROVINCE - CHINA

Main activity / 主要操作: CROP GROWER

Secondary activity(ies) / 次要操作: EXPORTER

已将其操作活动申请认证，使其满足 ECOCERT 有机标准中规定的要求，ECOCERT 有机标准已获得与之前的 (EC) No 834/2007 标准的等同。下列产品可按照下面指定的类别进行销售：

has submitted his activities under control, and meets the requirements laid down in the ECOCERT ORGANIC STANDARD recognized as equivalent with the provisions of regulation (EC) No 834/2007. The following products can be sold under the categories as specified below:

检查日期： / inspection date : 06/09/2019

将销售的产品 Products to be marketed	认证类别 Category of certification	有效期 / Period of validity 自 / From 至 / Until	
植物或生鲜植物产品 / CROPS AND CROPS RAW PRODUCTS			
Bambusa 竹子 / Bambusa bamboo	有机 / Organic	03/12/2019	31/03/2021

End of document / 文件结尾 : total / 总数 1 pages / 页码

可以通过网址 www.ecocert.com 确认本证书的真实性和有效性。

The authenticity and validity of this document can be verified on www.ecocert.com

签发地 / Issued in L' ISLE JOURDAIN

P. THOMAZO , General Manager of ECOCERT SA

于: / On 03/12/2019